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Hej P – O
 
Här kommer vårt svar på medborgarförslaget. Om du behöver få det i annan form får du
höra av dig.
 
”Hushåll som sorterar sitt avfall rätt får väldigt lite restavfall och klarar sig med färre
tömningar. Vi ser att det är allt fler hushåll som lämnar allt mindre restavfall i sina kärl och
arbetar därför för att hitta nya lösningar och tjänster som går i linje med det.
 
Just nu är vi inne i en intensiv period med att titta på nya insamlingssystem med
fastighetsnära insamling av förpackningar integrerat med insamlingen av mat och
restavfall. I framtagandet av nytt insamlingssystem kommer vi titta bland annat på
abonnemangsformer med olika hämtfrekvens och kärlstorlekar för kunder som genererar
mindre mängder avfall. Då det inte är klart med vilket insamlingssystem det blir kan vi inte
säga mer i dagsläget.
 
Vi planerar inte införa några nya tjänster för hämtning av mat- och rest-avfall i vårt
tjänsteutbud innan det nya insamlingssystemet kommer i gång då alla våra resurser har
fokus på detta.”
 
Med vänlig hälsning
 

 
Dennis Olsson
Avfallsstrateg
Avfall och Miljölogistik
Sågvägen 2. 184 26 Åkersberga
Tel: 08-540 835 72
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